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       Protokół 28VIII/2021

posiedzenia Komisji Budżetowo-Ekonomicznej
z dnia 16 listopada 2021 roku.

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Budżetowo – Ekonomicznej 
Pan Bartosz Margul. W obradach Komisji w dniu 16 listopada 2021 roku uczestniczyło 7 
radnych. Listy radnych obecnych na posiedzeniach stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone.

Porządek posiedzenia został zaopiniowany jednogłośnie 7 głosami „za”.
Porządek posiedzenia:

1. Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej  Miasta Lublin na 2021 rok  
(druk nr 1254-1) wraz z autopoprawką (druk nr 1254-2).

Wprowadzenia do powyższego projektu uchwały wraz z autopoprawkami udzieliła pani
Lucyna Sternik  – Skarbnik Miasta Lublin zaznaczając, iż zostały zwiększone dochody i
wydatki o kwotę 551.801 tys. zł. polegające na zwiększeniu subwencji o kwotę 421.441,
00 zł w związku z wprowadzeniem środków z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej dla
powiatu oraz zwiększeniu dotacji celowych i innych środków na realizację zadań własnych
o kwotę 31.238,00 zł i zwiększeniu środków europejskich o kwotę 99.122,00 zł w wyniku
wprowadzenia środków w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój na
realizację  projektu  „Specjalistyczne  Centrum  Wspierające  Edukację  Włączającą  w
Lublinie".  Z  kolei  wydatki  na  zadania  własne  realizowane  bez  udziału  środków
europejskich - proponuje się zwiększenie o kwotę 117.691,00 zł, a z udziałem środków
europejskich - proponuje się zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 117.610,00 zł.
W odpowiedzi na zapytanie radnego pana Bartosza Margula, pani Ludwika Stefańczyk –
dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej wyjaśniła, że z opłaty, które wnosimy do Wód
Polskich naliczone są z pozwoleń wodno-prawnych. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  0  „przeciw”,  2  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

2. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 762/XXIV/2020 Rady Miasta Lublin z dnia 17
grudnia 2020 r., w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk nr 1255-1)
wraz z autopoprawką (druk nr 1255-2).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  0  „przeciw”,  2  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

3. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 1072/XLIII/2010 Rady Miasta Lublin z dnia 24
czerwca 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej (druk nr 1257-1).



W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

4.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyboru  firmy  audytorskiej  do  badania  sprawozdania
finansowego Gminy Lublin za 2021 rok, 2022 rok i 2023 rok (druk nr 1267-1).

Radny Piotr Breś zapytał o firmę audytorską. W odpowiedzi na zapytanie radnego  pani
Skarbnik wyjaśniła, że firma ta jest już od 3 lat. Do przetargu zgłosiły się 4 firmy, z których
obecna ponownie została  wybrana i  cena jej  była  najniższa.  Wszystkie firmy spełniały
wymogi  formalne,  natomiast  różnica  w  cenach  w  skali  roku,  gdzie  przetarg  był
zorganizowany na 3 lata,  to 20 tys., 25 tys. i  najbliższa oferta to 15 tys. zł. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  0  „przeciw”,  2  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 299/XI/2015 Rady Miasta Lublin z dnia 19
listopada 2015 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku
Inwestycyjnym z siedzibą w Luksemburgu na finansowanie zadań inwestycyjnych Miasta
Lublin w latach 2016 – 2022 (druk nr 1256-1).

W  odpowiedzi  na  zapytanie  radnego  Zdzisława  Drozda,  odpowiedzi  udzieliła  pani
Skarbnik, wyjaśniając, że zmiana wynika z tego, że zostały ulokowane środki w związku z
wydłużeniem terminu realizacji nisko-emisyjnej sieci komunikacji zbiorowej.

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  0  „przeciw”,  2  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

6.  Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Lublin  za  rok  2020/2021  
(druk nr 1253-1).

Wyjaśnień udzieliła pani Ewa Dumkiewicz- Sprawka – dyrektor Departamentu Oświaty,
zaznaczając,  że  jeśli  chodzi  o  wydatki  związane  z  zastępstwami  nauczycieli,  jeśli
nauczyciel  jest  nie zaszczepiony to idzie na kwarantannę. A kiedy była tylko edukacja
zdalna, to nie było potrzeby wysyłać na kwarantannę i można było prowadzić zajęcia. A
teraz są ponoszone podwójne koszty kształcenia, bo nauczyciel jest w domu i nie może
uczyć. I jest obserwowany większy wskaźnik zachorowań, gdzie w ubiegłej fali było to w
przedszkolach.  Natomiast  cała  kwota  otrzymana  na  promocje  30  tys.  zł  została
poświęcona na Oświatę. 

W związku z brakiem pytań Komisja przyjęła poniższy zapis. 

Komisja zapoznała się z powyższą informacją.



7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w bursach
prowadzonych przez Miasto Lublin oraz terminu i sposobu jej wnoszenia (druk nr 1272-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania
dotacji  z  budżetu  miasta Lublin  oraz  trybu przeprowadzania kontroli  prawidłowości  ich
pobrania  i  wykorzystania  przez  podmioty  funkcjonujące  na  terenie  miasta  Lublin
prowadzone przez osoby fizyczne lub prawne inne, niż miasto Lublin (druk nr 1285-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  6  „za”,  0  „przeciw”,  1  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 1224/XLVI/2014 Rady Miasta Lublin z
dnia 20 listopada 2014 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług  opiekuńczych  dla  osób  z  zaburzeniami  psychicznymi,  oraz  szczegółowych
warunków  częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  z  opłat,  jak  również  trybu  ich
pobierania (druk nr 1275-1).

W odpowiedzi na zapytanie radnej Jadwigi Mach wyjaśnień udzieliła pani Katarzyna Fus -
dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie,  informując  Miejski  Ośrodek  Pomocy
Rodzinie w Lublinie w budżecie na rok 2022 założył wzrost stawki za jedną godzinę usług
opiekuńczych z kwoty 24,00 zł na kwotę 26,00 zł oraz wzrost stawki za jedną godzinę
specjalistycznych usług opiekuńczych z kwoty 25,50 zł na kwotę 27,50 zł. Wzrost opłaty za
jedną godzinę usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych nie ograniczy
dostępności do usług osobom potrzebującym tej formy wsparcia, gdyż w uzasadnionych
przypadkach  zachodzi  możliwość  zwolnienia  tych  osób  w  całości  lub  w  części  z
odpłatności za usługi na zasadach określonych w uchwale. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

10.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wysokości  opłat  obowiązujących  na  cmentarzach
komunalnych w Lublinie (druk nr 1273-1).

W  odpowiedzi  na  zapytanie  radnej  Jadwigi  Mach  wyjaśnień  udzieliła  dyr  Wydziału
Gospodarowania Mieniem, wyjaśniając, że aktualnie roczny koszt utrzymania cmentarzy
komunalnych związany z ich bieżącym funkcjonowaniem to ok. 2 000 000,00 zł rocznie i



przewiduje się, że dochody z tytułu opłat na cmentarzach komunalnych jakie wpłyną w
bieżącym  roku  będą  wynosić  ok.  1500  000,00  zł.  Natomiast  radna  Jadwiga  Mach
zaapelowała  o wymianę ławek od ul Męczenników Majdanka do Pawilonu. 

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

11.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  części  nieruchomości
gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Lublin  położonej  w  Lublinie  w  pobliżu  ul.
Wyzwolenia (druk nr 1265-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  0  „przeciw”,  2  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

12.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  przez  Gminę  Lublin
darowizny  na  rzecz  Skarbu  Państwa  lokalu  mieszkalnego  usytuowanego  w  budynku
położonym w Lublinie przy ul. Prezydenta Gabriela Narutowicza 64 (druk nr 1266-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

13.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  części  nieruchomości
gruntowej  stanowiącej  własność  Gminy  Lublin  położonej  w  Lublinie  przy  ul.  Stefana
Roweckiego (druk nr 1270-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  5  „za”,  1  „przeciw”,  1  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody trwałym zarządcom na oddanie w najem
lub  użyczenie  części  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Lublin
 (druk nr 1274-1).

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji poddał powyższy projekt uchwały pod
głosowanie.



Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

15.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  Gminy  Lublin
 (druk nr 1268-1).

W odpowiedzi na zapytanie radnego Piotra Bresia, wyjaśnień udzielił dyrektor Wydziału
Gospodarowania Mieniem, informując, ze teren ten jest traktowany jako uprawy rolne od
wielu lat i jest to teren przeznaczony pod Szkołę.

W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Komisji  poddał powyższy projekt
uchwały pod głosowanie.

Komisja  w  głosowaniu:  7  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących  się”   pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

16. Harmonogram prac Komisji Budżetowo- Ekonomicznej nad projektem budżetu miasta
Lublin na 2022 rok.

Komisja w głosowaniu: 7 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała powyższy harmonogram prac Komisji Budżetowo- Ekonomicznej nad 
projektem budżetu miasta Lublin na 2022 rok, zmieniając godz pierwszego posiedzenia 
prac nad budżetem w części „dochody” i „wydatki” w dniu 19 listopada z godz.10.00 na 
godz.14.00 w sali nr 2 w Ratuszu.  

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej Pan 
Bartosz Margul podziękował wszystkim uczestnikom za udział w posiedzeniu Komisji. 

 Posiedzenie trwało od godz 17.00 do godz 17.45

       Protokółowała:       Przewodniczący Komisji
                                                                                                  

     /-/ Marta Garbińska                                                   /-/  Bartosz Margul


